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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért felelős miniszter

Az interpelláció címe: "Meddig tartják még cselédbéren az állami érdekeltségű vállalatok 
dolgozóit?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

150.000 cselédbéren tartott munkavállaló, az állami cégek korán kelő és keményen gürcölő magyar
melósai:  postások, vasutasok, buszosok,  az energetikai  társaságok és  a  vízi  közművek dolgozói
várják, hogy mi lesz idén a sorsuk.

Nem luxusjachton akarnak kaviárt majszolni, meg egy csík kólát felszívni, és nem is arra vágynak,
hogy luxusgéppel Dubajba repüljenek egy kis koktélozásra.

Mindössze  hat  százalékos  –  tehát  az  infláció  szintjén  mozgó  –  béremelést  szeretnének,  hogy
elkerüljék a reálbércsökkenést.

Azt szeretnék, hogy ki tudják fizetni a számlákat, enni tudjanak adni a gyerekeiknek.

A  Jobbik  keresztényszociális  elveket  valló  pártként  határozottan  kiáll  a  dolgozói  érdekek
védelmében.  Fontosnak  tartjuk  az  állam  példamutatását  az  emberhez  méltó  bérezés
megteremtésében.

Ezért  messzemenően támogatjuk a munkavállalói érdekvédelmi szervezetek jogos bérigényét  az
MNV Zrt. által felügyelt cégeknél is.

Az állami vállalatok dolgozóinak saját kormányuk általi cselédbéren tartása nem lehet opció.

A  közszolgáltatásban  kenyerüket  keresők  bérfelzárkóztatásának  prioritást  kell  élveznie  az
oligarchák, valamint a külföldi érdekeltségű multicégek támogatásával szemben.

Az  állam  működésének  szempontjából  kulcsfontosságú  cégek  munkavállalóinak  anyagi



megbecsülése nem tűr halasztást.

Noha öt hónap már a 2021-es évből is eltelt, a mintegy 150.000 dolgozó még mindig várja, hogy mi
lesz annak a 28 milliárd forintnak a sorsa, amivel legalább elkerülhetik a további lecsúszást.

Tisztelt Miniszter Úr!

Számíthatnak-e  szolidaritásra  attól  az  államtól,  ami  az  ő  munkájuk  nélkül  működésképtelenné
válna?

Mire számíthat az urizáló luxuskormánytól ez a másfélszázezer ember? Attól a kormánytól, 
amelyiknek 11 éves kétharmados regnálása oda vezetett, hogy az egyre gyengülő forintban mért 
111.000 forintos nettó magyar minimálbérrel szemben a szlovák minimálbéresek 70.000 
forintnyival többet visznek haza? Euróban.

Lesz-e, s ha igen, akkor mekkora béremelésre számíthatnak az érintett munkavállalók?

Várom érdemi válaszát!
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